



SKIPPER BRIAN HARRIS



55 yrs Boat yard manager

★ Numerous transatlantic races and participations in the Atlantic Cup



CO-SKIPPER KYLE HUBLEY



37 yrs

★ NYYC Transat 2015
St'Barth's Bucket 2010 - 2020

A WORD FROM THE SKIPPER

I have known Kyle for a while now and have worked with him professionally at our shipyard on other Class 40 projects. Kyle is an experienced preparatour and offshore sailor and I look forward to sailing with him. I think our skills will compliment each other's well and that we will make a strong team. It's a long leg to New Zealand and it will be the longest distance that either of us have ever sailed. I will very much miss sailing this leg with Micah but Kyle and I are friends now and I'm certain we will be better friends and shipmates when we arrive in Auckland !!!

LE MOT DU SKIPPER

Je connais Kyle depuis un certain temps déjà et j'ai travaillé avec lui de manière professionnelle sur d'autres projets de Class 40 dans notre chantier naval. Kyle est un marin expérimenté en préparation et en navigation hauturière et je suis impatient de naviguer avec lui. Je pense que nos compétences se compléteront bien et que nous formerons une équipe solide. L'étape vers la Nouvelle-Zélande est longue et ce sera la plus longue distance que l'un de nous ait jamais parcourue. Cette étape avec Micah va beaucoup me manquer, mais Kyle et moi sommes amis maintenant et je suis certain que nous serons encore plus amis et compagnons de bord quand nous arriverons à Auckland !



DESIGN :
ARCHITECT :
SHIPYARD :
YEAR OF FIRST LAUNCH :

127

AKILARIA RC₃
MARC LOMBARD
MC-TEC
2013

